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استقلال و پرسپوليس در حسرت سهميه

پيش به سوي قهرماني
حمیدرضاع�رب: هفته بيس��ت و هش��تم ليگ برتر فردا 
با برگزاري هش��ت بازي همزمان برگزارمي ش��ود. مهمترين 
بازي ها را درتبريز،  مشهد و اهوازشاهد خواهيم بود؛ جايي كه 
تراكتورس��ازي، مدعي اول قهرماني فصل چهاردهم به  مصاف 
همشهري اش، گسترش فولاد خواهد رفت؛ ديداري كه ازاهميت 

فراواني براي تبريزي ها برخورداراست. 
سرنوش��ت قهرمان��ي تراكتورس��ازي اين هفته به دس��ت 
همشهري اش گره خورده، اما حتي اندك هواداران تيم گسترش 
فولاد هم دوست ندارند اين تيم مقابل تراكتوركه چشم وچراغ 
شهرشان محسوب مي شود،  امتيازي بگيرد. گسترش محكوم 
به فناست و بايد در اين بازي شكس��ت بخورد و ديگرمدعيان 
قهرماني ليگ هم به خوبي مي دانند كه تراكتور سه امتيازاين 

بازي را خواهد گرفت. 
درهمين زمان كه تراكتورمقابل همش��هري اش صف مي 
بندد، نفت تهران درمشهد رخ دررخ پديده قرارمي دهد. نفتي 
ها با يك امتيازازتيم تراكتورسازي عقب هستند و چنانچه برنده 
اين ميدان باشند، همچنان درميان مدعيان قهرماني ليگ باقي 
خواهند ماند. تيم نفت به نظرمي رسد روزهاي بحراني را پشت 
سرگذاشته باش��د و با آرامش بيش��تري گام به ميدان رقابت با 
پديده بگذارد، اما ازسويي، ميزبان نه درخطر سقوط قرارگرفته و 
نه مي تواند سهميه ليگ قهرمانان آسيا را به دست آورد كه اين 
وضعيت آنها را با فراغ بال به مصاف يكي ديگرازمدعيان قهرماني 

سوق مي دهد.
پديده هفت��ه پيش ب��ه خوب��ي توانس��ت تاكتيكهايش را 
براس��تقلال ديكته كند و درتهران نمايش تحسين برانگيزي 
ارايه كرد. پديده حتي اگركمي خوش شانس بود، مي توانست 
توسط يونس شاكري به گل برسد، اما درنهايت آن بازي بدون 

اينكه گلي داشته باشد، به پايان رسيد.
پديده آن روز را شايد فردا بسي خطرناكتردر ميدان بازي 
با نفت مش��اهده كنيم. ش��ايد مرزبان وش��اگردانش درقامت 
ياردوازدهم تراكتورسازي قد علم كنند وبا امتيازگرفتن ازنفت 
تهران  ، تراكتورس��ازي را براي قهرماني آسوده خاطربگذارند. 

اگرچه تراكتور بايد نيم نگاهي هم به اهوازداشته باشد؛ جايي 
كه حسين فركي وش��اگردانش رخ در رخ استقلال خوزستان 
قرارمي گيرن��د. اين بازي ش��ايد براي اصفهاني ه��ا كه هفته 
پيش يك فوق ب��ازي را مقابل راه آهن پي��اده كردند، چندان 
دشوارنباش��د، اما برخي اعتق��اد دارند كه س��خت ترين بازي 
س��پاهان تا پايان ليگ همين بازي است و ش��ايد زردپوشان 
اصفهان��ي نتوانند دراهوازبه آنچه مي خواهند برس��ند، فركي 
اما تمام ابزاره��ای هجومي را دراين بازي هم��راه خود دارد و 
دستش بازاست كه هرگونه تعويض هجومي را انجام داده وبه 

نتيجه دلخواه برسد.
 اوج امتياز س��پاهان جايي اس��ت ك��ه دو ط��راح ايده ال 
درمركزميدان دارد؛  برادران نويدكيا را مي گوييم؛ مرداني كه به 

واقع موهبتي بزرگ نزد فركي به حساب مي آيند.
بازي هاي قهرماني را مي ش��ود درهمين سه ديدارخلاصه 
كرد؛ هرچند كه براي فولادي كه به انزلي مي رود هم شانسهايي 
قايلند اما تعارف كه نداريم؛ قهرمان ليگ يا تراكتورسازي است، 
يا نفت و يا فولاد. استقلال و پرسپوليس هم درشرايطي مشابه 
قراردارند. بازگشت آبي ها به ميان سه تيم بالاي جدول چيزي 
شبيه به معجزه مي ماند، پس براي استقلال نيزكسب سهميه 
دورازذهن است، هرچند كه با يك مشت كاغذ بازي مي شود 
براي استقلال هم شانس جفت و جوركرد، اما خيلي بعيد است 
كه اين تيم بي انگيزه و بي رقم توان رس��يدن به رتبه بالاتري 
را داش��ته باش��د، بخصوص اينكه ذوب را هم بالاترازاستقلال 
مش��اهده مي كنيم. اس��تقلال وپرس��پوليس اين هفته بيش 

ازهميشه درحسرت كسب سهميه آسيا خواهند سوخت.

برنامه بازي هاي هفته بیست و هشتم لیگ برتر
جمعه، 1394/2/11، ساعت:18

راه آهن-سايپا /    ملوان-فولاد
تراكتور-گسترش فولاد/  صبا-استقلال
پرسپوليس-پيكان/  پديده- نفت تهران

استقلال خوزستان-سپاهان/  ذوب آهن-نفت مسجد سليمان

کریمی:امثال دبيری قبل از آوردن اسم من 
آن را مزه مزه کنند

مربی س��ابق تيم ملی فوتبال اي��ران گفت: امثال 
دبيری كه نمی دانم چطور وارد فوتبال ش��ده اند قبل 
از آوردن اس��می از من اول آن را مزه مزه كنند.علی 
كريمی در مورد صحبت های روز گذش��ته ش��هرام 
دبيری بعد از جلسه هيات رئيسه فدراسيون فوتبال 
با كی روش اظهار داشت: بعد از جدايی از تيم ملی تا 
امروز حرفی نزدم و تصميم داشتم برای حفظ آرامش 
تيم ملی حرفی نزنم اما ديروز و برای دومين بار نقل 
قول هايی از سوی عضو هيات رئيسه فدراسيون كه 
نمی دانم چطور وارد فوتبال ش��ده است در مورد من 
گفته ش��د كه هر چند از س��وی رئيس فدراسيون و 
رئيس س��ازمان ليگ و حتی خود اي��ن عضو هيات 
رئيسه تكذيب شد اما اين بار به اين نتيجه رسيدم كه 
اگر سكوت كنم شايد شك و شبهه عده ای به يقين 

تبديل شود.
وی ادامه داد: بار اولی كه اين مباحث مطرح ش��د 
س��كوت كردم اما اين افراد بدانند من اگر دنبال پول 
و بليت بيزينس كلاس بودم چن��د ماه بدون قرارداد 
با تيم ملی همكاری نمی ك��ردم و مثل همه مربيان 
اول قرارداد می بستم و بعد سر تمرين می رفتم. من 
اگر دنبال پول بودم باز هم به فوتبالم ادامه می دادم 
چرا كه هم به لحاظ فيزيكی شرايط خوبی دارم و هم 
اينكه مثل هم دوره ای هايم مثل عنايتی از خيلی ملی 

پوشان فعلی آماده تر هستيم.
علی كريمی تاكيد كرد: واقعا متاس��ف هستم كه 
عضو هيات رئيس��ه فدراس��يون به حداق��ل اتفاقات 
فوتبالی اشراف ندارد و امثال ايشان كه در اين فوتبال 
زياد آمده اند و رفته اند و بازدهی هم نداشته اند و اگر 
هم دارند من از آن اطلاعی ندارم با تصميم هايش��ان 

فوتبال را به اين روز انداخته اند.
وی در پايان خاطر نش��ان كرد: م��ن حرف های 
زيادی برای گفتن دارم اما اميدوارم او و امثال اين آقا 

قبل از آوردن اسم علی كريمی آن را مزمزه كنند.

افرادی کارشناس والیبال اند که مدرک مربیگری هم ندارند
ظریف: تمام دنيا من را می شناسد اما در مشهد مسخره ام می کنند!

روز  شلوغ سازمان خصوصی سازی

پرسپوليس خصوصی شد، استقلال دولتی ماند
 سومين مرحله مزايده واگذاری برند دو باش��گاه استقلال و پرسپوليس روز 
چهارشنبه در تالار اصلی سازمان خصوصی كشور با حضور شركت كنندگان و 
نمايندگان هيات نظارت برگزار ش��د با اين تفاوت كه در اين مرحله خريداران 
وارد عرصه رقابت شده بودند تا اميدواری برای واگذاری اين دو باشگاه به بخش 

خصوصی پس از سال ها رنگ واقعيت به خود بگيرد.
جلسه مزايده همانطور كه از قبل اعلام شده بود،راس ساعت 14 با حضور اهالی 

رسانه و شركت كنندگان برگزار شد به گونه ای كه  كاركنان سازمان خصوصی 
سازی از حضور انبوهی از خبرنگاران برای پوشش رسانه ای اين مزايده شگفت 
زده شده بودند و ازدحام خبرنگاران تردد در راهروهای سازمان خصوصی سازی 

را سخت و طاقت فرسا كرده بود.
با حضور پوری حسينی به عنوان رئيس جلسه مزايده كار به صورت رسمی 
آغاز شد،منشی جلسه پس از قرائت مقررات و ضوابط انجام مزايده از حاضرين 

درخواست كرد در امور اجرايی و ستادی مزايده دخالت نكنند و اجازه دهند روال 
قانونی كار به درستی انجام شود، نخستين مرحله باز كردن پاكت های ارسالی 
بود، پيش از باز كردن پاكت ها استرس و هيجان در چشمان تك تك نمايندگان 
متقاضيان خريد برند اين دو باشگاه موج می زد، با اين حال پاكت ها يكی يكی باز 

شد تا گام نخست مزايده انجام شود.
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 در حاشيه واگذاری
کارمندان خصوصی سازی 

شوکه شدند
مسعود عباس�ی: مسئولان 
س��ازمان خصوصِ س��ازی برای 
اولين بار بود كه ي��ك مزايده ای 
را برگزار كردند كه انتظار حضور 
انب��وه خبرنگاران و گزارش��گران 
تلويزيونی و عكاسان را نداشتند و با 
ديدن آنها شگفت زده شدند.مزايده 
در سالنی نسبتاً كوچك برگزار شد 
كه جای كافی برای نشستن برخی 
ميهمانان و خبرنگاران نداش��ت 
كه دليل��ش هم غيرقاب��ل انتظار 
بودن استقرار خبرنگاران بود.زارع 
نماينده س��ازمان بازرسی نيز در 
اين جلسه حضور داشت كه قبل از 
انجام مصاحبه سالن را ترك كرد.

خریداری که با یک ساعت 
تاخير رسيد

عليرض��ا معظمی ني��ا ك��ه از 
اهالی كرمانشاه است با تأخير يك 
ساعته به جلسه رسيد و با هجوم 
خبرنگاران مواجه شد و به سؤالات 
خبرنگاران پاسخ داد و اعلام كرد 
كه باشگاه پرس��پوليس را با 300 

ميليارد تومان می خرد.

هجوم خبرنگاران به سمت 
آسانسور

معظمی نيا دقايق��ی كوتاه با 
پوری حس��ينی رئيس س��ازمان 
خصوصی سازی جلسه گذاشت و 
بعد از اين جلسه قصد سوار شدن 
به آسانسور را داشته گزارشگران 
تلويزيونی و برخی خبرنگاران به 
داخل آسانسور هجوم بردند تا با او 
گفت وگوی اختصاصی بگيرند اما 
معظمی نيا نگران سقوط آسانسور 
بود و مدام فرياد می زد آسانس��ور 
س��قوط می كند بيرون برويد در 
نهاي��ت او از پليس و مس��ئولين 
حراست سازمان خصوصی سازی 
درخواس��ت كمك ك��رد تا بدون 
حضور خبرن��گاران از آسانس��ور 
اس��تفاده كند خبرن��گاران نيز از 
طبقه دهم تا طبقه همكف دويدند 

تا خود را به او برسانند.

آقای ميلياردر با پراید رفت
خبرنگاران مقابل در خروجی 
سازمان خصوصی سازی باز هم از 
او سوالات مختلفی پرسيدند كه 
در نهايت او با يك پرايد س��ازمان 
خصوصی س��ازی را ت��رك كرد. 
اس��تفاده از پرايد باع��ث تعجب 
خبرن��گاران ب��ود و می گفتن��د 
خريداری كه 300 ميليارد تومان 
پول دارد چرا پرايد سوار می شود.

خادم:مشکلی برای 
فروش استقلال نيست

اميررضا خادم پس از برگزاری 
سومين مرحله مزايده سرخابی ها 
گفت: از ابت��دا سياس��ت وزارت 
ورزش واگ��ذاری هر دو باش��گاه 
استقلال و پرسپوليس بوده است. 
ما مصمم هستيم كه هر دو باشگاه 
به فروش برسند و موافق واگذاری 

هر دو باشگاه بوده و هستيم.
وی افزود: با توجه به ش��رايط 
پي��ش آم��ده در مزايده س��وم، 
اميدواريم كه خريدار اس��تقلال 
نيز تنها در روند قانونی ش��ركت 
در مزايده دارای ايراداتی باش��د و 
قصد جدی برای خريد اس��تقلال 
داشته باشد كه در اين راستا تلاش 
خواهيم كرد شرايط برای واگذاری 
استقلال به اين خريدار نيز فراهم 
شود. خادم در پاسخ به اين سوال 
كه اگر قصد تنها خريدار استقلال 
خريد نهايی نبوده باشد، سياست 
وزارت ورزش در ادامه با استقلال 
چه خواهد ب��ود؟ گفت: بايد تمام 
راه ها بررسی ش��ود. ما برنامه ای 
برای نگهداری يكی از باش��گاه ها 
نداش��ته  و نخواهيم داشت. قصد 
داشتيم هر دو باش��گاه را واگذار 
كنيم. اگر پرس��پوليس ب��ا تاييد 
اهليت خريداران آن واگذار شود، 
در مورد اس��تقلال نيز قطعا بايد 
چ��اره ای برای واگذاری انديش��ه 

كنيم.

انتقاد افشارزاده از
 عدم فروش استقلال

بهرام افش��ارزاده  در پاسخ به 
اين سؤال كه چرا قبل از برگزاری 
مزايده سوم در مصاحبه خود اعلام 
كرديد كه باش��گاه استقلال هم 
خريدارانی دارد، تصريح كرد: به ما 
هم اطلاع داده بودند كه خريدارانی 
برای خريد باش��گاه استقلال در 
مزايده سوم ش��ركت كرده اند كه 
من هم بر اس��اس اين موضوع آن 

مصاحبه را انجام دادم.
مديرعامل باش��گاه استقلال 
درباره اينكه كش��يده ش��دن كار 
باش��گاه اس��تقلال ب��ه مزاي��ده 
چهارم روی كار اين باشگاه تاثير 
خواهد گذاشت تاكيد كرد: قطعا 
اين موض��وع روی باش��گاه تاثير 
منفی خواهد گذاش��ت و در واقع 
تاثي��رات منف��ی آن از زمانی كه 
پروسه خصوصی سازی آغاز شد 
كاملا در باشگاه استقلال مشهود 
است كه بحران مالی حال حاضر 
باشگاه يكی از نتايج اصلی پروسه 

خصوصی سازی است.

 نماینده انضباطی در سه بازی هفته بيست و  هشتم
كميته انضباطی از حضور نمايندگان خود در سه ديدار از رقابت های ليگ برتر 
فوتبال باشگاه های كشور در هفته بيست و هشتم خبر داد. به نقل از سايت رسمی 
فدراسيون،مسابقه دو تيم تراكتورس��ازی تبريز و گسترش فولاد تبريز نيز راس 
ساعت 18:00 روز جمعه 11 ارديبهشت ماه انجام می شود كه اسماعيل حسن 

زاده، رئيس كميته انضباطی اين ديدار را رصد می كند.
ديدار دو تيم پرس��پوليس تهران و پيكان روز جمعه 11 ارديبهشت ماه راس 
ساعت 18:00 در ورزشگاه آزادی برگزار می شود كه محمد رضا آرويی به عنوان 

ناظر انضباطی اين ديدار را زير نظر خواهد داشت.
همچنين سهيل رحيمی به عنوان ناظر ديدار راه آهن شهر ری و سايپا البرز در 
ورزشگاه شهر قدس حضور خواهد داشت. اين بازی نيز روز جمعه 11 ارديبهشت 

ماه راس ساعت 18:00 انجام می شود.

سبک دست: برکناری قلعه نویی صحت ندارد
شاهرخ سبك دست، عضوهيات مديره باشگاه استقلال و فردی كه از ابتدای 
فصل جاری حمايت مالی از اين تيم را برعهده داشت، درباره شايعاتی كه پيرامون 
تصميم های احتمالی او پس ازتحت تملك گرفتن استقلال به گوش می رسد، 

توضيحاتی داده است.
سبك دست درپاسخ به اين سوال كه آيا صحت دارد كه می خواهد اميرقلعه 
نويی را ازس��متش بركناركند، گفت:» هرگز. بنده وارد مس��ائل فنی نمی شود. 
متاس��فانه برخی برای ايجاد حاشيه و صرفا جهت رس��يدن به منافع شخصی و 
ضربه زدن به اس��تقلال چنين اخباری را منتشرمی كنند كه صحت ندارد. لازم 
است دوباره تاكيد و شفاف سازی كنم. تا وقتی افرادی مانند آقايان پورحيدری، 
صاحب پناه و معينی كه سابقه ورزشی دارند، درهيات مديره هستند بنده هيچ 

گاه درمسائل فنی دخالت نخواهم كرد.«

بازی رفت 16 و بازی برگشت 22 اردیبهشت

رفسنجان ميزبان دور رفت پلی آف
تيم فوتبال مس رفس��نجان به عنوان ميزبان دور رف��ت مرحله پلی آف ليگ 
آزادگان معرفی شد. دو تيم مس رفسنجان و مس كرمان كه به عنوان تيم های 
راه يافته به مرحله پلی آف ليگ آزادگان ش��ناخته شده اند با توجه به قرعه كشی 
انجام شده در دور رفت در رفسنجان به مصاف يكديگر خواهند رفت. بازی رفت 
اين دو تيم در تاريخ 16 ارديبهشت ماه و ديدار برگشت در تاريخ 22 ادريبهشت 

ماه برگزار خواهد شد.

فولاد نوین ميزبان سياه جامگان در فينال شد
مراسم قرعه كشی فينال ليگ دس��ته اول و بازی مرحله پلی اف اين رقابت ها 
قرعه كشی ش��د. برای انتخاب قهرمان ليگ دسته اول دو تيم فولاد نوين اهواز و 
سياه جامگان مشهد در يك بازی به مصاف هم خواهند رفت. طبق برنامه بازی دو 
تيم 18 ارديبهشت و در ساعت 18 در اهواز به مصاف هم خواهند رفت تا قهرمان 

ليگ دسته اول انتخاب شود.
همچنين زينلی مدير باش��گاه مس رفسنجان طی پيش��نهادی از غلامرضا 
بهروان درخواس��ت كرد تا محروم های اين تيم برای ب��ازی پلی آف مقابل مس 
كرمان بخش��يده ش��ود كه بهروان به او گفت برای اين موضوع بايد درخواست 
رس��می به كميته انضباطی بدهد هر چند كه كميته برگزاری مس��ابقات با اين 

موضوع مخالف است.

رحمتی سر دوراهی استقلال و پرسپوليس
مهدی رحمتی كه اين روزها به همراه پيكان شرايط خوبی ندارد و شانس بقای 
اين تيم در فصل آينده كم است به دنبال تغيير تيم است و در گفتگو با اين دوستان 

همه چيز را به پايان فصل و شرايط پيكان موكول كرده است.
از سوی ديگر شنيده می شود سبك دس��ت نيز كه يكی از خريداران باشگاه 
اس��تقلال اس��ت نيز مذاكراتش را برای فصل آينده آغاز كرده است و به وسيله 
عليرضا منصوريان به مهدی رحمتی پيغام فرستاده كه در تيم فصل آينده اين 
حضور خواهد داشت. البته به نظر می رسد همه چيز به سرنوشت خصوصی سازی 
و برنده اين مزايده بستگی خواهد داشت و در صورت بقای امير قلعه نويی در اين 
تيم سرنوشت مهدی رحمتی به گونه ديگری رقم بخورد.در حال حاضر مهدی 
رحمتی به باشگاه پرسپوليس نزديك تر به نظر می رسد هرچند او دوست دارد با 

توجه به سابقه استقلالی بودنش بار ديگر در تركيب آبی پوشان به ميدان برود.

منصوریان: خودم نکونام را به کارلوس پيشنهاد دادم
منصوريان سرمربی نفت تهران در مورد دس��تياری جواد نكونام در تيم ملی 
گفت: من اولين نفری بودم كه پيش بينی كردم اين اتفاق می افتد و البته اولين 
نفری بودم كه به كارلوس پيشنهاد دس��تياری نكونام را دادم. به نظر من نكونام 
بهترين گزينه برای اين پست بود. او 15 سال در تيم ملی زحمت كشيده و نبايد 
به اين راحتی او را از دست داد. منصوريان در واكنش به اينكه نكونام چطور بدون 
مدرك مربيگری می تواند دستيار سرمربی تيم ملی شود، اظهار داشت: اشكالی 
ندارد. من نمی گويم نكونام دستيار اول كی روش شود بلكه بايد در كنار كارلوس 

بماند تا چيزهای زيادی ياد بگيرد. 

بنگر: برای داربی آماده می شوم
 محس��ن بنگر كه دچار مصدوميت شده اميدوار اس��ت بتواند تا ديدار داربی 
آمادگی اش را به دست آورد و در تركيب پرسپوليس حضور يابد.مدافع پرسپوليس 
كه در جريان بازی تيمش برابر اس��تقلال دچار مصدوميت شد و عكس برداری 
از پايش مشخص كرد شكس��تگی مانع از حضورش در ديدارهای آينده اين تيم 
در اين فصل خواهد شد اميدوار اس��ت بتواند خيلی زود به تركيب برگردد و در 
ديدار حساس پرسپوليس برابر استقلال در تركيب قرار گيرد.محسن بنگر درباره 
مصدوميتی كه گريبانش را گرفته گفت: فعلا پايم را گچ را گرفته ام. قرار اس��ت 
12 روز در همين وضعيت بماند. اگر گچ پايم را باز كنم و شرايط مساعد بود كه 
می توانم زود برگردم و اميدوارم بعد از باز كردن گچم درد نداشته باشم.او در مورد 
احتمال حضورش در ديدار داربی گفت: اميدوارم همينطور شود و بايد ابتدا گچ 

پايم را باز كنم و اگر درد نداشتم می توانم در تركيب تيم قرار بگيرم.

در ورزشگاه تختی

نفت تهران ميزبان فينال جام حذفی شد
نفت تهران ميزبان فينال جام حذفی فوتبال جام آزاد سازی خرمشهر انتخاب 
شد.با توجه به صعود دو تيم نفت تهران و ذوب آهن اصفهان به فينال مسابقات 
جام حذفی كشور فصل 94-93 جلسه تعيين ميزبان ديدار در سالن كنفرانس 

سازمان ليگ برگزار شد.
ديدار فينال در ورزشگاه تختی تهران برگزار می شود و در صورت صعود تيم 
نفت تهران به مرحله يك شانزدهم ليگ قهرمانان آسيا تاريخ اين ديدار متعاقبا 

اعلام می شود.

روز  شلوغ سازمان خصوصی سازی

پرسپوليس خصوصی شد، استقلال دولتی ماند
سینا حسینی : س��ومين مرحله مزايده واگذاری برند 
دو باشگاه استقلال و پرس��پوليس روز چهارشنبه در تالار 
اصلی سازمان خصوصی كشور با حضور شركت كنندگان و 
نمايندگان هيات نظارت برگزار شد با اين تفاوت كه در اين 
مرحله خريداران وارد عرصه رقابت شده بودند تا اميدواری 
برای واگذاری اين دو باش��گاه به بخ��ش خصوصی پس از 

سال ها رنگ واقعيت به خود بگيرد.
جلس��ه مزايده همانطور كه از قبل اعلام شده بود،راس 
ساعت 14 با حضور اهالی رسانه و شركت كنندگان برگزار 
ش��د به گونه ای كه  كاركنان س��ازمان خصوصی سازی از 
حضور انبوهی از خبرنگاران برای پوش��ش رس��انه ای اين 
مزايده شگفت زده ش��ده بودند و ازدحام خبرنگاران تردد 
در راهروهای سازمان خصوصی س��ازی را سخت و طاقت 

فرسا كرده بود.
با حضور پوری حسينی به عنوان رئيس جلسه مزايده 
كار به صورت رسمی آغاز شد،منشی جلسه پس از قرائت 
مقررات و ضوابط انجام مزايده از حاضرين درخواست كرد 
در امور اجرايی و س��تادی مزايده دخالت نكنند و اجازه 
دهند روال قانونی كار به درس��تی انجام شود، نخستين 
مرحله باز ك��ردن پاكت های ارس��الی ب��ود، پيش از باز 
كردن پاكت ها اس��ترس و هيجان در چش��مان تك تك 
نمايندگان متقاضيان خريد برند اين دو باشگاه موج می 
زد، با اين حال پاكت ها يكی يكی باز ش��د تا گام نخست 

مزايده انجام ش��ود.
مجموعا چهار تقاضا برای خريد ارائه ش��ده بود كه سه 
تقاضا مربوط به باشگاه پرسپوليس بوده و يك تقاضا نيز برای 
باشگاه استقلال مطرح شده است. سازمان خصوصی سازی 
اس��امی س��ه ش��ركت و يك ش��خص حقيقی را به عنوان 
خريداران دو باشگاه استقلال و پرسپوليس معرفی كرد اما 
اعلام كرد كه برنده مزايده پس از تاييد اهليت خريدار اعلام 
می شود.بر اين اساس ش��ركت بهنام پيشرو كيش، شركت 
اس��تيل آذين ايرانيان و دكتر عليرضا معظمی نيا متقاضی 
خريد باشگاه پرسپوليس و شركت شورايكو متقاضی خريد 

باشگاه استقلال اعلام شدند.

پس از اعلام اس��امی، منشی جلس��ه اعلام كرد فردی 
كه بيشترين پيش��نهاد را ارائه داده باش��د به عنوان برنده 
مزايده محسوب می ش��ود، اما اين مس��اله تضمينی برای 
واگذاری باشگاه به فرد برنده نيست چرا كه هياتی متشكل 
از نمايندگان وزارت ورزش و جوانان، وزارت اقتصاد و وزارت 

دادگستری بايد اهليت برنده را تاييد كنند.
پس از اعلام اسامی طبق قانون خبرنگاران و نمايندگان 
رسانه های خبری از جلس��ه بيرون رفتند تا اعضا حاضر در 
نشست به بررسی پيش��نهادهای ارائه شده رسيدگی شود. 
پس از نزديك به 60 دقيقه جلسه بررسی پيشنهادها به پايان 
رسيد تا نشست خصوصی و غير علنی مزايده به اتمام برسد، 
بنا به گفته رئيس سازمان خصوصی سازی پرسپوليس سه 
خريدار دارد كه هر سه متقاضی بر اساس قوانين مزايده عمل 
كرده اند و به احتمال فراوان با تايي��د اهليت اين خريداران 
باشگاه به يكی از اين سه متقاضی يعنی شركت بهنام پيشرو 

كيش، استيل آذين ايرانيان يا آقای دكتر معظمی نيا واگذار 
خواهد شد.

باشگاه اس��تقلال نيز كه تنها يك خريدار داشته است و 
اين خريدار نيز مبلغ اوليه برای حض��ور در مزايده را واريز 
نكرده است و بر اين اس��اس باشگاه استقلال در اين مرحله 

واگذار نخواهد شد.
هرچند به گفته  پورحسينی اگر ش��رايط فراهم شود 
امكان برگزاری مزايده برای اس��تقلال در 10 روز آينده 
فراهم اس��ت اما پيش از اين اميررضا خادم گفته بود كه 
اگر استقلال يا پرسپوليس فروخته نشوند وزارت ورزش 
با اجاره سه س��اله اين باش��گاه به افراد متقاضی شرايط 
اداره اين باش��گاه را اين گونه رقم خواهد زد و اين يعنی 
اين كه پرس��پوليس كه فروخته ش��ده و ماجرايش تمام 
شده ولی استقلال همچنان زير نظر وزارت ورزش ادامه 

خواهد داد.

گروه ورزش:  رئيس سازمان خصوصی س��ازی كه برای نخستين بار با اين حجم از 
خبرنگاران رو به رو شده بود، پس از برگزاری نشست مزايده مرحله سوم واگذاری دو باشگاه 
استقلال و پرسپوليس توضيحات كاملی را درباره روند نشست ارائه داد و در اين خصوص 
گفت:» تا حدود بسيار زيادی سرنوشت باشگاه پرسپوليس مشخص شد اما درباره باشگاه 

استقلال موانعی وجود داشت كه اميدوارم در مرحله بعد اين اشكالات برطرف شود.«
پوری حسينی رئيس سازمان خصوصی س��ازی درباره باز شدن پاكت های 

پيشنهادی برای دو باشگاه پرسپوليس و استقلال گفت:»با وجود اين كه 2 
نفر به موقع مبالغ واريزی را نداده بودند ما اصرار كرديم كه اين پاكت ها 
باز شود هر چند كه خودش��ان گفتند اقدام به واريز نكرده اند. يك نفر 
خريدار استقلال بود كه قسمتی از مبلغ را واريز نكرده بود و به همين 
دليل در اين مزايده شركت داده نش��د اما راهكار اين است كه چون 
استقلال خريداری در اين مزايده نداشته مزايده را برای استقلال تكرار 

كنيم يا اين كه هر راهكار ديگری را كه هيات واگذاری پيش روی ما قرار 
می دهد انجام دهيم. برای استقلال  مزايده يا تكرار می شود يا روش های 

ديگر را در پيش می گيريم.«
پوری حس��ينی درباره وضعيت متقاضيان باش��گاه پرسپوليس هم خاطر 

نشان كرد:»برای پرس��پوليس 3 پيش��نهاد مطرح بود كه يكی از پيشنهاد دهندگان 
برای آمدن به تهران دچار مشكل ش��د و حادثه ای برايش پيش آمد اما اين فرد حتی 
مدارك فيش واريزی هم به همراه داشت اما پاكت او باز نشد و 2 پاكت ديگر هم برای 
پرسپوليس باز شد كه يكی 298 ميليارد تومان و ديگری 296 ميليارد و 666 ميليون 
تومان بود البته در اين ب��اره اصرار دارند كه ما نگوييم اما يكی از اين دو پيش��نهاد در 
ساعت مقرر به دست ما نرس��يده بود و احتمال دارد كه اين پيش��نهاد پيگيری نشود 

هرچند كه اس��م آن را نمی گوييم.«
 وی افزود:»وضعيت پرسپوليس در هيات واگذاری بررسی خواهد شد چرا كه سپرده 
واريزی با اما و اگر مواجه است و بايد ديد اين فيش واريزی مورد قبول هست يا نه و نهايتا تا 

روز سه شنبه اين مساله به طول خواهد انجاميد هر چند كه ما تاكيد داريم هر 3 وزير عضو 
هيات واگذاری در روز يكشنبه در اين جلسه شركت كنند و اگر اين اتفاق نيفتاد نهايتاً در 
روز دوشنبه مورد بررسی قرار بگيرد. درباره اس��تقلال هم بايد بگويم تكرار يا عدم تكرار 
وضعيت فروش باشگاه استقلال هم مشخص خواهد شد و اگر هيات واگذاری اجازه دهد 
در يك فاصله كوتاه 10 روزه مزايده اين باش��گاه را تكرار می كنيم و اين مساله تا نهايتا 

سه شنبه مشخص می شود.«
پوری حسينی درباره  اين كه چرا پاكت استقلالی ها خالی بود افزود:» 
فرد خريدار فكر می كرد بايد نقدی پول بدهد و نيازی به واريز پول نيست 
و بی دقتی كرده بود اما اميدوارم برای مزايده بعدی اين فرد و سايرين 

وارد اين رقابت شوند.«
پوری حسينی در ادامه اظهار داشت:»مشكل اين است كه سپرده ای 
كه برای خريدار پرسپوليس بايد واريز می شد و تا به الان واريز نشده و 
اگر اثبات كنند كه در موعد مقرر اين كار را انجام داده اند به طور حتم 
برای اين فرد نيز احقاق حق خواهد ش��د.ما آگهی زده بوديم و اجباری 
برای حضور در مزايده وجود نداش��ت اگر فردی به موقع پول خود را واريز 
كرده باشد حق آنهاس��ت اما اگر معظمی نيا ثابت كند كه پول خود را در موعد 

مقرر پرداخت كرده حق آنها را اعاده خواهيم كرد و به اين موضوع رسيدگی می كنيم.«
مدير عامل سازمان خصوصی سازی يادآور شد:»اگر كسی همه كارهای خود را درست 
انجام داده باشد اما فاقد اهليت لازم باشد به طور حتم صلاحيت او قبول نخواهد شد.در بين 
پاكت ها نه پيشنهادی از خودروسازان بود و نه مالك ملوان و نه از شركت رفاه.اگر نام خريدار 
پرسپوليس اعلام شود ديگر دست كسی به جايی بند نخواهد بود اما اگر هيچ كدام برنده 
نشوند به طور حتم فرصت رسيدگی برای فردی كه اعتراض كرده وجود خواهد داشت اما 
منتظر اعلام برنده باشيد.«  وی در پايان گفت: معظمی نيا بايد تا روز سه شنبه اقدام به واريز 
وجه می كرد و اگر تا ساعت 2 امروز اين پول را به ما می دادند مشكلی وجود نداشت اما بايد 

ثابت كنند كه اين اتفاق افتاده است.«

رقیب هدایتی کیست؟
گروه ورزش: تقي گلرخسار، فعال اقتصادي كه به تازگی به ايران بازگشته تا در مزايده 
شركت كند، مذاكرات مثبتی در وزارت ورزش داشته و اگر بنا باشد مزايده برنده داشته باشد،  
وی مدعی اصلی است كه شنيده می شود رقمی به مراتب بالاتر از رقم پايه )290 ميليارد 

تومان( در نظر گرفته است.
وي كه طبق اخبار منتشره در رسانه ها يكي از اعضاي هيات رييسه يك شركت اقتصادي 
در كيش است، پيش تر با رستوران گردان برج ميلاد و منوي لاكچري اين رستوران )بستنی 

طلايی( خبرساز شده بود.
گلرخسارها خانوادگی فعال اقتصادی هستند. برادر وی نيز فعاليت های اقتصادی دارد و 

پسرش نادر نيز مديرعامل شركت بهنام پيشروی كيش)اسپانسر پرسپوليس( است. 
گفته شده كه تقی گلرخس��ار نايب رييس هيات مديره اميد كيش است جايي كه اكبر 
غمخوار رياست هيات مديره اش را بر عهده دارد و در شركت بين المللي سرمايه گذار اقتصاد 
جهان صنعت كه در حوزه نفتي و انرژي است نيز حضور دارد و حالا تحت عنوان شركت بهنام 

پيشروی كيش خواستار حضور در مزايده شده است.

مشتری استقلال کیست؟
گروه ورزش: شركت شورايكو، با مديريت اسكندر شوراب  اسكندری 
يك ش��ركت فعال در عرص��ه حفاری ه��ای صنعتی و نفتی اس��ت كه 
تنها پاكت درخواس��ت برای خريد باش��گاه اس��تقلال را به س��ازمان 

خصوصی س��ازی ارائه داده اس��ت.
درباره فعاليت اين ش��ركت اينطور توضيح داده شده: “انجام عمليات 
حفاری، سيستم های تكميل چاه، تهيه قطعات و لوازم حفاری و طراحی 
مهندسی ضد خوردگی فلزات در صنايع نفت و گاز و پتروشيمی.” سايت 
رس��می اين ش��ركت هم كه فقط به زبان انگليس��ی در دس��ترس است، 
درباره فعاليت هايش نوشته: “ شورايكو يك شركت ساخت و ساز صنعتی 
متعلق به بخش خصوصی اس��ت كه خدماتی اعم از ساخت و ساز عمومی 
و صنعتی، فنی، مهندس��ی و مديريت پروژه در س��طح بين المللی انجام 
می دهد. شورايكو در زمينه س��اخت س��ازه های دريايی نيز فعاليت های 

وس��يعی دارد.”

راهکار پولی نماینده شورایکو
گ�روه ورزش: نماينده خريدار 
باشگاه استقلال می گويد شركتش 
برای خري��د اين باش��گاه تمام 
حس��اب و كتاب ه��ای لازم را 

كرده است.
سيد مهدی شقاقی، نماينده 
ش��ركت ش��ورايكو ب��ه عنوان 
متقاضی خريد باش��گاه استقلال 
درباره حضور اين شركت در مزايده 

سرخ آبی ها گفت: گفته اند درباره مزايده واگذاری 
چيزی نگوييم. قطعا مسئولان تمام مس��ائل را اعلام می كنند اما جلسه 

خوبی بود و ما راضی هستيم.
وی در پاسخ به اين سوال كه آيا فكر می كند شركتش بتواند در مزايده 
پيروز شود، گفت: پاكت خود را ارائه داده ايم و به جز ما خريدار ديگری برای 
استقلال نيست. به هر حال تمام حساب و كتاب های لازم را كرده ايم و روی 

درآمدهای باشگاه حساب می كنيم.

عابدینی: خریدار استقلال پول اول را نریخته است
گ�روه ورزش: امي��ر عابدينی پ��س از جلس��ه مزايده 

باشگاه های استقلال و پرس��پوليس در جمع خبرنگاران 
اظهار كرد: به برگزاری اين جلس��ه افتخار می كنم چون 
صداقت خوبی در گفتار و رفتار و عملكرد اين مزايده از 

سوی مجلس محترم و همينطور دولت ديدم.
وی اف��زود: هيچ گونه نقط��ه ابهامی در اي��ن مزايده 
ندي��دم و امي��دوارم ب��ر اس��اس قواني��ن، آن كس��ی 

كه قيمت بهت��ری داده موفق باش��د. برای پرس��پوليس 
و و اس��تقلال اي��ن ع��دم تصدی گ��ری دول��ت در فوتب��ال 

واگذاری به بخش خصوصی ميمون و مبارك باشد.
وی درباره اينكه شنيده شده برخی از شركت كنندگان در مزايده،  پول سپرده را واريز نكرده اند 
گفت: همه مسائل دقيقا بررسی شد و با حساب و كتاب پاكت ها باز شد و ديده شد. آن كسی كه 

اسنادش مخدوش بود يا مشكلی داشت اسنادش قابل قبول نخواهد بود.
او در پاسخ به اينكه چه شركتی اسنادش مخدوش بود گفت: من نمی توانم اسامی شركت ها را 
بگويم. فقط می توانم بگويم يكی از پاكت ها نبايد باز می شد و قرار بود باز نشود اما دوستان گفتند 

كه باز شود و همه چيز مشخص شود.خريدار استقلال پول قسط اول را نريخته است.

استقلال؛ مزایده چهارم یا اجاره سه ساله؟
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قدس ورزشی

بلان: شانس اول 
قهرمانی هستيم

 ل��ورن ب��لان، س��رمربی 
پاری س��ن ژرمن عنوان كرد 
كه تيمش، شانس اول كسب 
عنوان قهرمانی لوش��امپيونه 

است.
   پاريس��ی ها موفق شدند 
3-1 تي��م مت��ز را شكس��ت 
دهند و اختلاف خود با ليون 
را افزايش دهند. پی اس جی 
كه تا به حال دو قهرمانی پياپی 
هم به دس��ت آورده، حالا در 
وضعيت خوبی برای كس��ب 
قهرمانی سوم قرار دارد. تنها 
4 بازی به پاي��ان باقی مانده 
و بلان تيمش را ش��انس اول 

می داند.
او گف��ت:" م��ا در بهترين 
وضعي��ت ب��رای قهرمان��ی 
هستيم. ش��رايط خوب است 
ولی كافی نيس��ت. هيچ جای 
خطايی نداريم. در ديدار مقابل 
متز هم كاری كه بايد را انجام 
داديم. بازيكنان در اين مقطع 
از فصل خسته هس��تند ولی 
آماده س��ازی ما طوری بوده 
كه انرژی كافی ب��رای بهبود 

بازيمان داشته باشيم."

 اسکولز: هررا بهترین 
خرید فصل یونایتد بوده 

است
 پ��ل اس��كولز، اس��طوره 
منچس��تريونايتد عنوان كرد 
كه آن��در هررا، خريد بس��يار 
خوبی برای منچس��تريونايتد 

بوده است.
  ه��ررا اس��پانيايی، در 
تابس��تان با 36 ميليون يورو 
از بيلبائو راهی يونايتد ش��د و 
در كنار بازيكنانی مثل فالكائو، 
روخ��و، دی ماري��ا وبليند، به 
عنوان خريدهای فصل جديد 
يونايتد معرفی شد. اسكولز، او 
را بهترين خريد فصل يونايتد 
می دان��د و ب��ه تمجي��د از او 

پرداخت.

کلوپ: سرنوشت ما را به 
فينال برد

يورگ��ن كلوپ، س��رمربی 
دورتمون��د معتقد اس��ت كه 
همه چيز ط��وری پيش رفت 
كه دورتموند بايرن را شكست 
دهد و راهی فينال جام حذفی 

شود.
كلوپ درباره بازی گفت:" 
بازی فوق العاده ای بود. دو تيم 
تمام تلاششان را كردند. بايرن 
در نيمه اول تيم برتر بود ولی 
در نيمه دوم، ما واقعا شايسته 
گل تساوی بخش بوديم. امروز 
دست تقدير ما را به فينال برد. 
حالا ما صعود كرده ايم و اين 

مهم ترين چيز است."

تمایل ایکر کاسياس به 
پيوستن به آرسنال

 رس��انه های اس��پانيايی 
ادعا كردند كه ايكر كاسياس، 
دروازه بان باتجرب��ه رئال، به 
دنبال جدايی از اين  باش��گاه 
و رفتن به آرس��نال است.    به 
تازگی شبكه اوندا سرو مدعی 
شده بود كه رئالی ها آماده اند 
تا با پرداخت  دستمزد دو سال 
باقی مانده كاسياس، قرارداد 
او را فسخ كنند؛ اتفاقی كه اگر 
رخ بدهد، آرسنال ديگر لازم 
 نيس��ت رقم فعلی دس��تمزد 
كاس��ياس را به او بپ��ردازد.   
ووژيك ش��زنی احتم��الا در 
تابستان پيش رو اميريتس را 
ترك خواهد كرد و ونگر اكنون 
به دنبال به خدم��ت  گرفتن 
يك دروازه ب��ان باتجربه برای 
جانش��ينی اوس��ت؛ هرچند 
گروه��ی معتقدند ب��ازی در 
لي��گ برتر چندان به  س��بك 
بازی كاس��ياس نم��ی خورد 
اما اين ملی پوش اس��پانيايی 
بی ميل نيس��ت آخرين سال 
های دوران حرفه ای  اش را در 
انگليس سپری كند.  جدايی 
كاسياس می تواند راه را برای 
حضور داويد دخيا در سانتياگو 

برنابئو باز كند.  

آرين روبن سه شنبه شب بعد از چند هفته 
به تركيب بايرن مونيخ بازگشت، ولی بازگشت 
او به ميدانه��ا فقط 18 دقيقه طول كش��يد. او 
دقيقه 68 مس��ابقه به زمين آمد و جای تياگو 
آلكانتارا را گرف��ت. اما در دقيق��ه 84 به دليل 
مصدوميت به نيمكت بايرن اشاره كرد كه بايد 
زمين را ترك كند و گوتزه جای او را گرفت. روبن 
درحاليكه پشت پای چپش را گرفته بود از زمين 
بيرون رفت. احتمالاً او با پارگی عضلانی روبه رو 
شده اس��ت. اين اتفاق درست يك هفته قبل از 
روياروي��ی بايرن با بارس��لونا در ليگ قهرمانان 

رخ داده است. 
بازی رف��ت روز 6 م��ی در نوكم��پ و بازی 

برگشت روز 12 می در آليانتس آرنا برگزار می 
شود و بعيد است روبن با اين آسيب ديدگی به 
اين دو بازی برس��د. هافبك هلندی از روز 22 
مارس زمانيك��ه با پارگی عضله ش��كم روبه رو 
ش��ده بود، برای اين تي��م بازی نك��رده بود. او 
مقابل گلادباخ فقط 24 دقيقه در زمين حضور 
داشت؛ سپس چهارمسابقه بوندسليگا، درليگ 
قهرمانان و يك مسابقه در جام حذفی را هم از 
دست داد. هنوز باشگاه بايرن خبر غيبت حتمی 
او را در ديدار با بارسلونا اعلام نكرده است. روبن 
روز چهارش��نبه تحت معاينات پزش��كی قرار 
گرفت، ولی رسانه های آلمانی از حضور نيافتن 

او در بازی مقابل بارسا خبر می دهند.

ستاره هلندی تا آخر فصل خانه نشین شد
بازگشت روبن فقط 18 دقیقه طول کشید

قدرت قرارداد 30 ميليون پوندی

تغيير نام جام حذفی انگليس به “اميریتس اف ای کاپ”
اتحاديه فوتبال انگليس اعلام كرد كه درآس��تانه عقدقراردادی 30 ميليون 
پوندی با اسپانس��رجديد جام حذفی انگليس است و در صورت عقد اين قرارداد 
نام اين رقابته��ا را به اميريت��س اف ای كاپ تغيير خواهد يافت. بعد از س��پری 
كردن يك سال بدون اسپانسر و بعد از اينكه بادوايزر از تمديد قراردادش با اين 
رقابتها سر باز زده و جام حذفی نتوانست اسپانس��ر ديگری برای اين فصل پيدا 
كند، حالا اين رقابتها به دنبال عقد قرارداد با اسپانس��ر  تازه ای است. هنوز هيچ 
قراردادی امضا نش��ده ولی گفت وگوها در مرحله پيشرفته ای قرار دارند. ارزش 
اين معامله سالانه 10 ميليون پوند خواهد بود كه نسبت به قرارداد سالانه قبلی 
با بادوايزر ي��ك ميليون پوند افزايش يافته اس��ت. اسپانس��رجديد جام حذفی 
ش��ركت هوايی اميريتس خواهد بود و اين رقابتها كه قدمتی 144 ساله دارند، 
درصورت عقد اين قرارداد اميريتس اف ای كاپ نامگذاری خواهند شد. اعضای 
بخش بازرگانی جام حذفی انگليس به دوبی سفر كرده اند تا مراحل پايانی اين 
قرارداد را تكميل كنند. ش��ايد اين اقدام و تغيير نام جام حذفی خيلی به مذاق 
افكار عمومی خوش نيايد، ولی اين معامله از نظر درآمدهای تجاری برای گرگ 
دايك، رئيس اتحاديه فوتبال بريتانيا برای اهداف و سرمايه گذاری های آينده او 
در فوتبال جزيره حياتی است. اسپانسر قبلی قراردادی سه ساله داشت، ولی از 
اينكه قرارداد خود را به عنوان اسپانسراصلی اين رقابتها تمديد كند، خودداری 
كرده و قرارداد كوچك تری با جام حذفی منعقد كرد كه اين برند را تا سال 2018 
دربين اسپانسرهای اين رقابتها نگه خواهد داشت. قراردادهای مشابهی با ويليام 
هيل و نايكی درحال حاضر وجود دارند و جام حذفی انگليس تلاش می كند تا 
در مجموع شش اسپانسرفرعی برای خود پيدا كند. يك سخنگوی جام حذفی 
سه شنبه شب گفت:” ما با گروه های مختلفی برای جام حذفی در حال مذاكره 
هستيم تا پارتنرهای تجاری ديگری هم برای اين رقابتها پيدا كنيم.” نشست كلی 
اعضای اتحاديه فوتبال جزيره امروز پنجشنبه برگزار می شود. قرارداد با اميرتيس 
از فصل 2015-2016 به مدت سه سال ش��روع می شود. پخش تلويزيونی اين 
رقابتها ازطريق بی بی سی و بی تی اسپورت خواهد بود و اين قراردادها هم تا پايان 
فصل 2017-2018 همچنان پابرجا خواهند بود. اميريتس ايرلاين كه اسپانسر 
ورزشگاه خانگی آرسنال و پيراهن های اين تيم  و چند باشگاه معتبر ديگر در اروپا 
نظير پاری سن ژرمن است، اخيراً تصميم گرفته بود تا قرارداد اسپانسری خود را 
با فيفا لغو كند. احتمالاً قطر ايرويز در پی رسوايی های اخير و اهدای ميزبانی جام 
جهانی به قطر جايگزين اين ايرلاين در بين اسپانسرهای فيفا می شود. رقابتهای 
ليگ برتر هم به دنبال اسپانسر جديدی است. انتظار نمی رود كه باركليز قرارداد 
40 ميليون پوندی خود را در پايان فصل بعد با اي��ن رقابتها تمديد كند و هنوز 
مذاكرات با برندهای ديگری كه اسپانسر رقابتهای ليگ باشگاهی جزيره شوند، 
به نتيجه قطعی نرسيده و تكليف اسپانسر اين رقابتها هم بعد از پايان فصل آينده 

هنوز مشخص نيست.  

 پاستوره: فشارها به ليون را افزایش دادیم
 خاوير پاس��توره، هافبك پاری س��ن ژرمن عنوان كرد كه با كسب پيروزی 
3-1 مقابل متز، فشار بر ليون افزايش پيدا كرد.  شاگردان لورن بلان   با گل های 
ماركو وراتی، كاوانی و فن در ويل موفق به كسب پيروزی 3-1 مقابل حريف خود 
شدند. با كسب اين پيروزی، پاری سن ژرمن در فاصله چهار امتياز به پايان ليگ، 
با 3 امتياز اختلاف در صدر جدول قرار گرفته اس��ت و شانس خوبی برای كسب 
قهرمانی دارد. پاستوره در جمع خبرنگاران گفت:" ليون می داند كه اگر تمامی 
بازی هايشان را با پيروزی پشت سر بگذارند، باز هم شايد قهرمان نشوند. حالا فشار 
روی ليون است و اين خيلی به نفع ماس��ت. می خواستيم مقابل متز به پيروزی 
برسيم تا اختلاف با ليون را بيشتر كنيم . من بازی خوبی را پشت سر گذاشتم و 3 

پاس گل دادم ولی مهم ترين چيز عملكرد كل تيم بود."

راجرز: انگار دوست نداشتيم گل بزنيم
 برندن راجرز، سرمربی ليورپول پس از شكست تيمش مقابل هال سيتی و از 
دست رفتن اميدهای كسب سهميه ليگ قهرمانان عنوان كرد كه تيمش در مواقع 
ضروری و حساس، نتوانست از موقعيت هايش استفاده كند.   هال سيتی موفق شد 
با تك گل مايكل داوسن، ليورپول را شكست دهد و اميدهای اين تيم برای كسب 
سهميه ليگ قهرمانان را از بين ببرد.راجرز نيز به انتقاد از عملكرد شاگردانش در 
اين بازی پرداخت و گفت كه تيمش در گلزنی ضعيف عمل كرده است. او گفت:" 
انگار گلزنی را دوست نداشتيم. موقعيت های خوبی داشتيم و توپ به اندازه كافی 
در اختيار ما بود ولی   نتوانستيم از موقعيت ها استفاده كنيم. بيشتر بازی در اختيار 

ما بود ولی درست جايی كه بايد، نتوانستيم بازی را عوض كنيم و گلزنی كنيم."

نویر: باید در 120 دقيقه کار را تمام می کردیم
 مانوئل نوير، دروازه بان بايرن مونيخ، از شكست تيمش مقابل بروسيا دورتموند 
در نيمه نهايی جام حذفی  ابراز ناراحتی كرد.    در ديدار ديشب ابتدا بايرنی ها با 
گل روبرتو لواندوفسكی پيش افتادند اما در  ادامه پير امريك اوباميانگ كار را به 
تساوی كشاند   در تكليف بازی در ضربات پنالتی مشخص شود.  در ضربات پنالتی 
بايرنی ها هر چهار ضربه شان را خراب كردند و دورتموند راهی ديدار نهايی شد.  
نوير به خبرنگاران گفت:" اوضاع در ضربات پنالتی بد پيش رفت اما جريان بازی 
را به خوبی انعكاس  داد. ما نتوانستيم پيروز شويم، نه تنها در 90 دقيقه، بلكه حتی 
در وقت های اضافی. ما بازی را در كنترل  داشتيم؛ بنابراين بايد گل دوم را هم می 

زديم. واضح است كه ناراحت باشيم." 
بايرنی ها كه اين هفته قهرمانی ش��ان در بوندس ليگا را قطعی كردند، هفته 

آينده در نيمه نهايی چمپيونزليگ  مقابل بارسا قرار خواهند گرفت. 

مورینيو:آرسنال می تواند دوباره شکست ناپذیر شود
 ژوزه مورينيو، سرمربی چلسی صحبت های تيری هانری مبنی بر اينكه آرسنال 

بار ديگر می تواند به تيمی شكست ناپذير تبديل شود را تاييد كرد.
او گفت:" تسلط داشتن بر جدول و ليگ، از قبل سخت تر شده است. چگونه 
می توان درباره س��لطه بر جدول صحبت كرد وقتی نمی دانيد در تابستان آينده 
چه اتفاقاتی رخ خواهد داد. آرسنال تركيب خيلی خوبی دارد. تيری هانری گفته 
كه آنها 4 بازيكن درجه يك لازم دارند و فكر می كنم اگر به تركيب آنها 4 بازيكن 

درجه يك اضافه شود، آنها مثل قديم شكست ناپذير می شوند."

شکستگی بينی و فک لوا
همچنين رابرت لواندوفسكی كه در وقت های اضافه پس از برخورد با لانگراك 
دچار مصدوميت شديدی شد، مستقيما پس از بازی به بيمارستان منتقل شد . 
باشگاه بايرن تاييد كرد كه با انجام تست های پزشكی روی او، مشخص شده كه 
فك بالا و بينی لوا دچار شكستگی شده است ولی هنوز مدت زمان دقيقی برای 

دوری او از ميادين اعلام نشده است. 

حکایت عجیب پنالتی ها در نبرد بایرن و دورتموند

فقط 2 ضربه از 7 پنالتی گل شد

تیم انریکه فراموش نمی شود

بارسلونا ویرانگر تر از هميشه

بايرن مونيخ هر چهارضرب��ه پنالتی اش در نيمه 
نهايی جام حذفی مقابل بوروسيا دورتموند را از دست 
داد. در تركيب دورتموند هم فقط سباس��تين كهل 
و ايلكای گندوگان پنالتی های خ��ود را گل كردند! 
اتفاق عجيب ديگر اينكه هم فيلي��پ لام و هم ژابی 
آلونس��و موقع ضربه زدن به توپ روی نقطه پنالتی 
سر خورده و ضربات آنها به بيرون رفت. ضربه ماريو 
گوتزه را س��نگربان دورتموند گرفت و ضربه مانوئل 
نوير هم به تير افق��ی دروازه اصابت كرد تا دورتموند 
راهی فينال برلين شود. بازی در وقت های قانونی و 
اضافی با تس��اوی 1-1 با گلهای لواندوفسكی برای 
بايرن و اوباميانگ برای دورتموند تمام شده بود. حالا 
يورگن كل��وپ كه درانتهای اين فص��ل از دورتموند 
جدا می شود، تلاش می كند تا برای دومين بار اين 
رقابتها را در آخرين مسابقه اش روی نيمكت اين تيم 

كسب كند. 
بايرن كه يكش��نبه برای بيس��ت وپنجمين بار 
قهرمان بوندس��ليگا ش��ده بود، با هدف تكرار هت 
تريك س��ال 2013 يوپ هاينك��س در رقابتهای 
اين فصل و قهرمانی در هرس��ه جام حذفی، ليگ و 
چمپيونزليگ پا به ميدان گذاشته بود. اما با وجود 
برتری نس��بی در آليانتس آرنا به حريف، نتوانست 
بيش از يك ب��ار دروازه دورتموند را باز كند. اولين 
ش��وت او به س��مت دروازه بايرن در دقيقه 72 رخ 
داد. سه دقيقه بعد آبوميانگ گل تساوی دورتموند 
را زد. دورتموند دروقت ه��ای اضافی هم با اخراج 
كوين كامپل ده نفره ش��د، ولی در ضربات پنالتی 
از اقبال بيشتری نس��بت به ميزبان برخوردار بود. 
حالا چهارهفته مانده به پاي��ان ليگ، بايرن بدون 
هيچ دغدغه ای به مصاف بارس��لونا می رود. هفته 
آينده در بازی رف��ت نيمه نهايی لي��گ قهرمانان، 
باواريايی ه��ا در نوكمپ با تيم انريك��ه روبه رو می 
ش��وند. احتمالاً قهرمان آلم��ان درآن بازی آرين 
روبن را به دليل مصدوميتی كه در بازی سه شنبه 

گريبانگير او شد، در اختيارنخواهند داشت.

گواردیولا: به بازیکنانم افتخار می کنم
پپ گوارديولا مربی بايرن مونيخ بعد از بازی گفت:” 
به تيمم افتخار می كنم. ما خيلی خوب بازی كرديم و 
به دورتموند هم تبريك می گويم.” يورگن كلوپ هم 

گفت: “ عجب مسابقه ای بود. هردو تيم هرچه در توان 
داشتند ارايه كردند و بايرن در نيمه اول به مراتب برتر 
بود، اما ما در نيمه دوم ش��انس بيشتری برای صعود 

داشتيم.امروز  روز ما بود.”

بع��د از پي��روزی 6-0 بارس��لونا مقابل ختاف��ه، حالا 
ارزش های لوئي��س انريكه روی نيمكت اي��ن تيم بيش از 
هميش��ه نمايان می شود. مربی اس��توريايی كه پيشتر به 
دليل سيس��تم بازی خود با انتقادهای زيادی روبه رو شده 
بود، حالا بارس��لونا را به يك اثر مدرن تبديل كرده اس��ت. 
اين نمايش سرعت، قدرت، سلامت كامل بازيكنان ) هيچ 
بازيكنی در رختكن اين تيم مصدوم نيس��ت( و هماهنگی 
بی نظير آنها در زمين بدون تأثير مربی كه تيمی فوق العاده 
را سازماندهی كرده، ميسر وممكن نيس��ت. در پايان اين 
فصل، براس��اس نتايجی كه اين تيم در بازی های حساس 
بعدی كسب خواهد كرد، چه بارسلونا قهرمان ليگ شود و 
چه به هيچ افتخاری دست پيدا نكند، تيم لوئيس انريكه به 
خاطر نمايش هايی نظير آنچه س��ه شنبه شب برابر ختافه 
نشان داده، شايسته جاودانه شدن در ذهن و يادها خواهد 
بود. بارسلونا يك تيم ويرانگر غيرقابل توقف است. از آن تيم 
هايی كه مش��ابه آنها بندرت در تاريخ فوتبال وجود داشته 
و تكرار خواهد ش��د. قدرت هجومی اين تي��م در تيمهای 
باشگاهی دنيا بی نظير اس��ت. برای اولين بار در چندسال 
اخير، حاضران در نوكم��پ بابت قدرت و برتری بی چون و 
چرای تيم خود حتی احساس گناه كردند. تكليف بازی دو 
تيم در سی دقيقه مشخص شد و بارسا يك تيم كاملًا نااميد 

را با بی رحمی از پيش رو برداشت. 
تيم انريكه بازگش��ت باش��كوهی به روزهايی داشت كه 
هيچ كس فكر نمی كرد، دوب��اره و بخصوص با تيم لوئيس 
انريكه تكرار شدنی باش��ند؛  اما اين اتفاق در درست ترين 
زمان ممك��ن رخ داد. ماهيت و ذات ه��واداران كاتالونيايی 
بدبينی اس��ت. می گفتند كه نگه داش��تن مسی در زمين 
ريسك مصدوم شدن او را بالا می برد. انريكه مدتهاست كه 
اين كار را انجام می دهد و مهاجم آرژانتينی سرحال ترين 
بازيكن آبی اناری هاست. ش��ايد انريكه می توانست دراين 
بازی زمانی كه تيمش با اقتدار از حريف پيش بود، مسی را از 
تركيب تيمش بيرون بياورد تا او را در آستانه بازی های مهم 
بعدی در سلامت كامل داشته باشد، ولی چنين تصميمی 

توهين به تماشاگران بود.
 بارس��لونا س��ه ش��نبه روياهای ختافه را با خط حمله 
مرگبارش نابود ساخت. سوارس، مسی و نيمار حريف را در 
24 دقيقه نيست و نابود كرد. تداوم گلزنی های خط حمله 

اين تيم روزهايی كه بارسلونا با مهاجمانی نظير اتوئو و داويد 
ويا حريفان خود را يك��ی بعد از ديگ��ری از پيش رو برمی 
داش��ت، در ذهن تداعی می كند. در 40 دقيقه، بارسلونا 4 
گل به ثمر رساند و خط حمله آنها به همراه چابی كه يك گل 
بی نظير به ثمر رساند، تا می توانست ختافه را تحقير كرد. 

درنيمه دوم مسی گل دومش را هم به ثمر رساند و بارسلونا 
موقعيت های بيشتری برای زدن گل های بيشتر هم داشت؛ 
اما همين تعداد گل برای اثبات ق��درت تيم انريكه و نگران 
كردن بايرن مونيخ حريف بعدی آنه��ا در نيمه نهايی ليگ 

قهرمانان كافی بود.

  سوارس، مسی و نيمار از اول تا آخر در ترکيب تيم

انریکه ستاره ها را تعویض نکرد
با وجود زدن شش گل به ختافه، لوئيس انريكه در بازی سه شنبه تيمش تصميم گرفت هرسه مهاجم خود را از 
ابتدا تا پايان بازی درزمين نگه دارد. مربی استوريايی نمی خواست هيچ تغييری در آرامش و خونسردی و زيبايی 
نمايشی كه سه ستاره خط حمله او در زمين اجرا می كردند، ايجاد كند. به جای تعويض كردن آنها او ترجيح داد 
بوسكتس را با س��رخی روبرتو، چابی را با پدرو و دنی آلوز را با مونتويا تعويض كند. در بازی های قبلی ، او تقريباً 
هميشه يا نيمار يا سوارس را در دقايق پايانی از زمين بيرون آورده بود. نيمار وقتی در بازی با سويا تعويض شد شروع 
به اعتراض كرد و سوارس هم روزی كه مقابل پی اس جی تعويض شد، ناراحت بود. اين بار انريكه نمی خواست كه 
روز خوب بارسلونا تحت تأثير ناراحتی و اعتراض ستاره های تيم قرار گيرد و مسی، سوارس و نيمار را تا سوت پايان 

بازی در زمين نگه داشت. با اينكه احتمال مصدوم شدن آنها دراين مسابقه وجود داشت.
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فرهاد ظريف،ليبروی تيم ملی واليبال در موضع گيری عليه 
حاشيه های بوجود آمده عليه ملی پوشان واليبال به ويژه در 
باشگاه ميزان، در گفت و گو با ايسنا گفت: متأسفم كه يكسری 
دوستان كه البته نه، بلكه دشمنان در سطح شهر مشهد عليه 
بازيكنان تيم ملی واليبال سم پاشی می كنند و نمی دانم چه 
چيزی عايدشان می شود. حالا بر فرض كه من فرهاد ظريف يا 
تيم باشگاهی ام در ليگ نتيجه نگرفتيم. اين افراد چه سودی 
می كنند؟ جز اين است كه مردم مشهد ضرر می كنند و اعتبار 
واليبال اين شهر زير سؤال برده می شود؟ الان ميزان نتيجه 
نگيرد، مردم مشهد خوشحال می شوند؟ واقعا انتظار دارند كه 
همه چيز انحصاری در اختيار آن ها باشد؟ هركس دلش برای 
مردم و شهر و تيم واليبالش بسوزد هرگز برای بازيكنان و يا 
تيم واليبال سم پاشی نمی كند. من امسال با افتخار در باشگاه 
ميزان بازی كردم. لذت بردم كه بعد از 14 سال در شهر خودم 

بازی می كنم.
    جو مسموم راه بیاندازند اصلا درست نیست

وی با اشاره به آن چه سم پاش��ی عليه ملی پوشان عنوان 
كرد، گفت: حالا بر فرض س��ال آينده باشگاه ميزان تصميم 
گرفت تيم ندهد و يا اينكه من فره��اد ظريف را جذب نكند. 
اين درست است كه از سال بعد برابر اين تيم موضع بگيرم و 
جو شهر و افكار عمومی را بهم بريزم؟ آيا اين اخلاق ورزشی 
و حرفه ای اس��ت؟ اين حرف هايی كه امروز عليه ما بازيكنان 
تيم ملی مطرح می شود، واقعا ناراحت كننده است. می روند و 
می نشينند و در يك برنامه زنده تلويزيونی هرچه از دهن شان 
در می آيد عليه ما می گويند. من 14 سال در ليگ برتر بازی 
كرده ام و س��ابقه ام را همه می دانند. اين كه سؤالات از پيش 
طراحی شده را به صدا و س��يما بدهند و يك جو مسموم راه 

بياندازند اصلا درست نيست.
ملی پوش واليبال با مضحك دانس��تن موضوع خط دادن 
ملی پوشان به مربيان گفت: خيلی از بازيكنان ما تجربه زيادی 
دارند و در جايگاه كمی نيستند. اين ذات كار تيمی است كه 
هر كس نظری برای بهتر ش��دن كار دارد مطرح نمايد. حالا 
همين موضوع را طور ديگری مطرح می كنند و می خواهند 
مربيان ما را زير س��ؤال ببرند و اين طور عنوان می كنند كه 
انگار ما به مربيان خط می دهيم. دل ما برای تيم می سوزد كه 
درباره موارد مختلف نظر می دهيم. ما روزی 6 ساعت در سالن 
هستيم و طبيعی است كه درباره مسائل فنی اظهار نظر كنيم. 
حالا می روند در تلويزيون می گويند، فلانی خط می داد كه 

تيم نتيجه نگرفت.
    پیشنهادهای بهتری از میزان داشتم

ظريف همچنين با گلايه از صدا و سيما گفت: از مسؤولان 
صدا و سيما تعجب می كنم كه چرا من را نمی خواهند تا در 
اين باره حرف بزنم. خوشبختانه باشگاه ميزان در برابر اين جو 
س��ازی ها كاملا حرفه ای رفتار كرده است. بدون تعارف می 
گويم من در ورزش نديدم يك باش��گاه تا اين حد حرفه ای و 
مقرراتی باشد. باشگاه ميزان امروز انواع آكادمی ها و تيم های 
رده پايه واليبال را دارد. آن ها از جيب خودشان خرج می كنند. 
حالا نمی دانم بر كدام منطق بايد چنين افرادی كه از جيب 
خودشان برای ورزش استان خرج می كنند، را زير سؤال ببريم. 
پول شخصی خودش بوده است و حالا هم می تواند در برابر 
اين هجمه انتقادها بگويد كه ديگر در ليگ برتر تيم نمی دهد. 
اتفاقی كه برای باشگاه كاله افتاد. خب سر آخر چه كسی ضرر 
می كند؟ اين مردم مشهد هستند كه از حق حضور تيم ليگ 

برتری محروم می شوند.
وی ادامه داد: اين همه ش��انتاژ روانی علي��ه منافع مردم 
درست نيس��ت. من سال قبل از يك باش��گاه ديگر پيشنهاد 
خيلی بهتری داشتم، اما دوست داشتم در مشهد بازی كنم. 
نمی دانم چ��را الان اين همه طلبكار پيدا ك��رده ايم. آنهايی 
كه فقط منافع ش��خصی خود را در نظر می گيرند، همه جا 

پر می كنند ك��ه فلانی چندين برابر دس��تمزد عادی گرفته 
است. نمی دانيد امسال در مشهد چه بر سر ما آوردند و چقدر 
حرمت شكنی كردند و من را مس��خره می كردند كه فرهاد 
ظريف كوتاه قد است و از زير تور رد می شود، سرش را پايين 
نمی آورد. امروز تمام دنيا من را می شناسند اما شما كه می 
نشيند و در رسانه و سالن های تمرين من را مسخره می كنيد 

، دنبال چه چيزی هستيد؟
    هشدار می دهم کاری نکنید که میزان دیگر تیم ندهد

ظريف خاطرنشان كرد: شايد باور نكنيد اما من خودم هنوز 
دنبال دستمزدم نرفتم. فقط هشدار می دهم كه كاری نكنند 
كه ميزان تيم ندهد. هر كس جای حلمی مدير عامل باشگاه 
باشد واقعا دلس��رد می شود. الان 2 ماه اس��ت كه ليگ تمام 
شده اما هنوز رسانه های مشهد را عليه بازيكنان تيم تحريك 
می كنند. من نوعی تلاش می كنم تا امروز واليبال در مشهد 
پيشرفت كند. متأسفانه كارشناس هايی امروز درباره واليبال 
ما نظر می دهند كه مدرك مربيگری ندارند. آخرين بار 30 
سال قبل تنها يكس��ال هدايت يك تيم را برعهده داشته اند. 
حتی سال قبل هم برای تماشای واليبال ما به سالن نيامدند. 
حالا چگونه اس��ت كه اين همه عليه تيم موضع می گيرند و 
خود را صاحب رای می دانند؟ كاش اي��ن حرف ها را مقابل 

من بگويند.

افرادی کارشناس والیبال اند که مدرک مربیگری هم ندارند

ظریف: تمام دنيا من را می شناسد اما در مشهد مسخره ام می کنند!

 کوهنوردان ایرانی حاضر در هيماليا به ایران بازمی گردند

احتمال بازگشت قيچی ساز از نپال
در حالی كه پس از زلزله ش��ديد در نپال 16 كوهنورد از مليت های مختلف 
جان خود را از دست دادند، 15 كوهنورد ايرانی كه خوشبختانه در سلامتی كامل 
به س��ر می برند، طی روزهای آينده به ايران بازمی گردند. از ميان 15 كوهنورد 
ايرانی، 4 كوهنورد در كاتماندو، 8 كوهنورد در نامچه بازار، 2 كوهنورد در كمپ 

اصلی اورست، 2 كوهنورد در كمپ ماكالو حضور دارند.
4 كوهنورد حاض��ر در كاتماندو به همراه 8 كوهنورد حاض��ر در نامچه بازار 
به يكديگر ملحق می شوند و طی چند روز آينده به ايران بازمی گردند. 2 نفر از 

كوهنوردان نيز طی روزهای آينده راهی ايران می شوند.
دولت نپال پس از زلزله ش��ديد نپال كه س��بب ريزش بهمن گس��ترده در 
ارتفاعات اورست شد تمامی صعودها به اورس��ت را لغو كرده و دولت چين هم 
تمامی صعودها از سمت شمال را لغو كرده است. در اين ميان عظيم قيچی ساز 
پرافتخارترين كوهنورد ايرانی نيز به احتمال زياد مجبور به بازگش��ت به ايران 

خواهد بود.

خرک غيراستاندارد، دليل نتيجه نگرفتن ملی پوش ژیمناستيک!
سعيد رضا كيخواه،عضو تيم ملی ژيمناستيك در رشته خرك پس از ناكامی 
در مسابقات انتخابی تيم  ملی گفت: به خاطر استاندارد نبودن خرك استان فارس 
و آسيب ديدگی ام نتوانستيم عملكرد خوبی در خرك حلقه داشته باشم اما اگر در 

6 وسيله شركت می كردم نمره حد نصاب را كسب می كردم.

15 تيم در ليگ کشتی
تاكنون چهره های شاخص كش��تی فرنگی و آزاد ايران برای حضور در دوره 
جديد ليگ برتر كشتی قرارداد خود را در س��ازمان ليگ ثبت كرده اند و تا اين 

لحظه حضور 8 تيم در كشتی آزاد و 7 تيم در كشتی فرنگی قطعی شده است.
نقی كلانتری،رئيس  سازمان ليگ كشتی اظهار كرد: تاكنون در رشته آزاد، 
تيم های ثامن الحجج سبزوار، كفايتی مشهد، بيمه رازی تهران، ستارگان ساری، 
تات دانسفهان قزوين، سايپای كرج، سحر همدان، شورای شهر كرج، جهانبخت 
توفيق تهران و شهرداری تبريز برای حضور در ليگ اعلام آمادگی كرده اند. وی 
ادامه داد: در كشتی فرنگی نيز تاكنون تيم های جراحی پاستور انديمشك، آنزان 
ايذه خوزستان، بيمه رازی، پيام نور تهران، شورای شهر كرج، شهرداری قم، هفت 
تير تهران، پديده دو كوهه انديمشك و سينا صنعت خوزستان برای حضور در 

ليگ برتر آمادگی خود را اعلام كرده اند.

محمدیان: حضورم در ۸۶ یا ۹7 کيلوگرم بستگی به عملکردم در 
قهرمانی آسيا دارد

محمدحسين محمديان،دارنده مدال برنز كشتی آزاد جهان در پاسخ به اين 
سؤال كه آيا با اعلام اسامی نفرات اعزامی به مسابقات قهرمانی آسيا و حضورتان 
در وزن 97 كيلوگرم قرار است از اين پس در اين وزن روی تشك برويد، گفت: 
حضورم در وزن 86 يا 97 كيلوگرم بستگی به عملكردم در مسابقات قهرمانی 

آسيا دارد.
وی افزود: خودم بيشتر وزن 86 كيلوگرم را دوست دارم، چون چند سال آنجا 
بودم و راحت هستم در اين وزن اما قرار است به مسابقات قهرمانی آسيا بروم و 
پس از كسب نتيجه كلی، تصميم نهايی را در اين ارتباط با مشورت و كمك كادر 

فنی اتخاذ خواهيم كرد.

نوشاد عالميان: اگر با سبک بازی نفر اول جهان آشنا بودم، نتيجه 
بهتری می گرفتم

به نقل از سايت فدراسيون تنيس روی ميز، نوشاد عالميان نابغه تنيس روی 
ميز ايران بعد از شكست مقابل مرد شماره يك تنيس روی ميز جهان گفت: در 
ابتدای مسابقه شناختی از بازی مالونگ نداشتم و هرچه از زمان مسابقه گذشت 
با سبك بازی اين بازيكن بيشتر آشنا ش��دم،  اگر قبلا با اين بازيكن بازی كرده 

بودم قطعا نتيجه بهتری می گرفتم.
 مرد شماره يك تنيس روی ميز ايران در ادامه افزود: نياز به حريفان تمرينی 
خارجی در س��طح بالا و حضور در كمپهای تمرينی خارج از كشور دارم. بايد با 
شركت در مسابقات بين المللی و تورهای جهانی بصورت مستمر جايگاه خود 
در رنكينگ فدراس��يون جهانی ارتقا دهم. وی در ادامه گفت: چنانچه همانند 
مسابقات قهرمانی جهان در پاريس از رنكينگ بهتری برخوردار بودم قطعا در 
جدول مسابقات جهانی چين با قرعه مناس��ب تری روبرو می شدم. اگر چه در 
اين سطح از مسابقات همه بازيكنان جدول اصلی در سطح بالايی قرار دارند و با 

آمادگی كامل در مسابقات شركت می كنند.

پازاج: نگران ناکامی در آسيا نيستيم
احد پازاج،س��رمربی تيم ملی كش��تی فرنگی  درباره انتخاب تيم ملی برای 
حضور در رقابت های قهرمانی آسيا گفت: سعی كرديم در اين مسابقات بيشتر 
به جوانان به منظور پشتوانه س��ازی ميدان بدهيم به همي��ن دليل تركيبی را 
انتخاب كرديم كه بتواند در آينده نيز به كشتی فرنگی كمك كند. البته نتيجه در 
مسابقات قهرمانی آسيا برای ما چندان مهم نيست هرچند كه تلاش می كنيم 
بهترين نتيجه را كسب كنيم.  وی در پاس��خ به اين سؤال كه به نظر می رسد با 
انتخاب نفرات باتجربه در برخی از اوزان نگران تكرار عنوان سومی دوره گذشته 
و ناكامی در آسيا بوده است گفت: اين طور نيس��ت؛ هدف ما قهرمانی در آسيا 
نيست و به همين دليل نگران شكست در اين رقابت ها نيستيم. تمام تلاش ما 
كسب موفقيت در مسابقات مهم پيش رو است. پازاج در خصوص اينكه پس چرا 
در برخی از اوزان مانند 59، 85، 98 و 130 كيلوگرم از كشتی گيران جوان تری 
اس��تفاده نكردند گفت: در اوزانی كه گفتيد كش��تی گير جوانی نداش��تيم كه 
بخواهيم در تركيب تيم قرار دهيم به همين دليل مجبور به اس��تفاده از نفرات 

موجود شديم.

معرفی کمانداران اعزامی به جام جهانی چين 
به نقل از روابط عمومی فدراسيون تيراندازی با كمان، كميته فنی فدراسيون 
تيراندازی با كمان اسامی 13 كماندار اعزامی به مسابقات مرحله اول جام جهانی 
در رشته های ريكرو و كامپوند و در 2 بخش آقايان و بانوان را اعلام كرد كه بر اين 

اساس اسامی اين كمانداران در بخشهای مختلف به اين شرح است:
ريكرو بانوان: 1- زهرا نعمتی 2- شيوا خرم ش��اهی 3- مليكا عبدالكريمی 

4- الهام قديم پور
ريكرو آقايان: 1- صادق اشرفی 2- ساسان رضوی 3- اكبر باستان 4- ابراهيم 

رنجبر
كامپوند بانوان: سكينه قاسم پور

كامپوند آقايان: 1- اس��ماعيل عب��ادی 2- مجيد قيدی 3- ياس��ر عموئی 
4- مجيد كيانزاد

اين تيم 13 ارديبهشت ماه جاری به همراه حجت ا... واعظی و مجيد احمدی 
به عنوان مربی تهران را به مقصد شانگهای چين ترك خواهد كرد.اين مسابقات 

از 15 لغايت 20 ارديبهشت برگزار خواهد شد.

 ليگ حرفه ای بسکتبال
جدالهای پلی آف گونه

عل�ی عبداح�د: امروز 
از س��اعت 16 هفته هفدهم 
مس��ابقات بس��كتبال ليگ 
حرفه ای باش��گاه های كشور 
ب��ه ص��ورت پل��ی آف گونه 
در شهرس��تانهای قزوي��ن، 
ماهشهر، آبادان و سالن آزادی 

تهران پيگيری می شود.
جدول��ی  دوم  تي��م 
پتروش��يمی بن��در ام��ام در 
قزوي��ن ب��ه دي��دار تي��م ته 
جدولی فولاد هف��ت الماس 
می رود. دانشگاه آزاد اسلامی 
صدرنش��ين بعد از باخت به 
مهرام در هفته شانزدهم، در 
ماهشهر با صنايع پتروشيمی 
كه در مكان شش��م است، به 

رقابت می پردازند.
تيم س��وم جدول )مهرام 
تهران( كه سرمست از پيروزی 
مقابل دانشگاه آزاد )با نتيجه 
83-67( در هفته ش��انزدهم 
است، در سالن آزادی تهران 
ميزبان تيم هفتم مس��ابقات 
)پمينا اصفهان( است. ديگر 
ديدار هموزن اين هفته بين 
تيمهای شهرداری گرگان و 
پالايش نفت آبادان است كه 
در رديفهای چه��ارم و پنجم 
ج��دول همس��ايه و رقي��ب 

هستند.
در هفته پانزده��م وقتی 
پالاي��ش نفت آب��ادان مقابل 
صنايع پتروش��يمی ماهشهر 
پي��روز ش��د و ش��هرداری 
گ��رگان ب��ه مه��رام باخت، 
آبادانی ها به چه��ارم جدول 
آمدند و گرگانی ها به جايگاه 
پنجم سقوط كردند، اما اين 
جابه جايی ه��ا بلافاصل��ه در 
هفته ش��انزدهم به روال قبل 
برگشت و شهرداری گرگان 
چه��ارم و پالاي��ش نفت در 

رديف پنجم ايستاد.
تيم ثام��ن مش��هد كه با 
پيروزی بر پمينا اصفهان در 
هفته پانزدهم ت��ا پله هفتم 
بالا آمد، در هفته ش��انزدهم 
با شكس��ت 85 بر 52 مقابل 
پتروشيمی بندر امام دوباره به 
مكان هشتم جدول برگشت. 
ثامنی ها با حك��م قرعه امروز 

استراحت دارند.

به دنبال صعود نماینده مشهد به 
لیگ برتر

هوادار سياه جامگان در 
اثر سکته قلبی درگذشت

فوتب��ال  تي��م  صع��ود 
س��ياه جامگان ابومس��لم به 
ليگ برتر ب��دون حادثه نبود. 
مرحوم ص��ادق اكبرنيا ، روز 
س��ه ش��نبه كه در ورزشگاه 
ثامن نيز حضور يافته بود، بر 
اثر هيجان��ات وارده در ديدار 
حساس سياه جامگان ابومسلم 
و داماش گيلان، دچار حمله 
قلبی شد و در اثر سكته قلبی 

درگذشت.
حس��ين واقعی مس��ؤول 
كميته اجرايی و مس��ابقات 
هيأت فوتبال خراسان رضوی 
با تأيي��د اي��ن خب��ر گفت: 
مرحوم اكبرنيا كه 60 س��ال 
سن داش��ت، از هواداران پر و 
پاقرص ابومسلم خراسان بوده 
و از اقوام نزديك حاج مهدی 
قياسی پيشكس��وت فوتبال 

خراسان نيز بود.
واقعی همچنين خاطرنشان 
كرد: اين بازی 3 مصدوم ديگر 
نيز داشت. س��جاد برملا كه 
به علت ازدح��ام جمعيت به 
راهروی ورزشگاه سقوط كرده  
ب��ود، در بيمارس��تان فارابی 
بستری است و از ناحيه كمر 
دچار مصدوميت شده است. 
حال عمومی وی البته مساعد 
گزارش شده  است و مصدوم با 
بستن كمربند ويژه سلامتيش 

را باز می يابد.
وی افزود: مهدی پازوكی 
با 20 سال نيز دچار خونريزی 
از ناحيه شكم شده   بود كه در 
ح��ال حاضر در بيمارس��تان 
طالقان��ی بس��تری اس��ت و 
مص��دوم ديگر ك��ه در حال 

حاضر حال مساعدی دارد.

رسایی فر: دكترمحمدمهدي برادران،رئيس هيأت فوتبال خراسان 
رضوي در نشس��ت خبري مراس��م مرد س��ال فوتبال خراس��ان گفت: 
هميشه تجربه نشان داده است كه با اتكا به مردم و قدرت مردم در سايه 
فعاليت ه��اي عام المنفعه مي توان به موفقيت هاي زيادي دس��ت يافت 
به همين منظور از بدو ورود به هيأت فوتبال، موسس��ه خيريه گلستان 
علي)ع( ارتباط خوبي با ما برقرار كرد و در واقع مي توان گفت اسپانس��ر 

معنوي ما در هيأت فوتبال موسسه گلستان علي)ع( است.
برادران اف��زود: براي برگزاري مراس��م برترين هاي فوتبال اس��تان، 
گلستان علي)ع( اسپانس��ر ما خواهد بود كه يكي از اهداف ما براي اين 

منظور آشنايي بيشتر مردم با اين موسسه خيريه است.
رئيس هيأت فوتبال خراس��ان رضوي با بيان اينكه روز يكشنبه 13 
ارديبهشت ماه ساعت 17 ديدار خيريه در مجموعه تختي مشهد برگزار 
مي شود، تصريح كرد: قرار است تا ديداري با هدف خيرخواهانه بين 2 تيم 
ملي 98 و پيشكسوتان خراسان برگزار شود كه اين موضوع موجب وفاق 
و نزديكي در جامعه فوتبال استان می شود و در اين ميان هيچ رقابت و يا 

احساس منفي وجود نخواهد داشت.
برادران همچنين با اش��اره به برگزاري مراس��م انتخاب برترين هاي 
فوتبال و فوتسال خراسان براي نخستين بار، عنوان كرد: طبيعي است كه 
برگزاري اين مراسم براي نخستين بار نواقصي را به همراه خواهد داشت 
ولي با توجه به برنامه برگزاري سالانه اين مراسم پس از جشن، در صدد 

رفع نواقص  اقدام خواهيم كرد.
رئيس هيأت فوتبال خراسان رضوي در خصوص حضور صنايع و بخش 
خصوصي براي حمايت مالي از فوتبال استان اظهار كرد: همان طور كه 
مي دانيد تعدادي از كارخانجات و صنايع در س��ال هاي اخير خاطرات 
خوبي از حضور در ورزش نداشتند و تجارب نامناسبي   داشتند و همين 
موضوع باعث دوري آن ها از ورزش ش��ده اما ما س��عي خواهيم كرد در 
مراسم برترين هاي فوتبال خراسان با دعوت از اصناف و صاحبان صنايع 
بتوانيم رابطه نزديك تري با آن ها داشته باشيم و شاهد حضور آن ها در 

فوتبال و ورزش استان باشيم.
وي در پاسخ به اين سؤال  درباره نگراني در خصوص تيم های پديده و 

سياه جامگان و رقم خوردن سرنوشتی مشابه پيام و ابومسلم گفت: حدود 
2 ماه قبل پديده روزهاي خوبي نداش��ت و نتايج خوبي را كسب نكرده 
بود و خيلي ها خطر س��قوط اين تيم به ليگ پايين تر را دادند اما همان 
زمان می دانستم كه فصل آينده 2 تيم در ليگ برتر داريم كه با دعاي خير 

هواداران ديديم كه پديده سقوط نكرد و سياه جامگان صعود كرد.
وي همچنين در پاس��خ به س��ؤال خبرنگار ما مبنی بر وجود برخی 
نگرانی ها از عدم ادامه راه پديده در ليگ آينده گفت: باش��گاه پديده با 
توجه به اتفاقاتي كه   افتاد روزهاي سختي را پشت سر گذاشت و شاهد 
بوديم كه مديرعامل باشگاه چه فشاري را  تحمل كرد ولي توانست دوباره 
نتايج خوبي كسب كند و مطمئنم س��ال آينده سال خوبي براي فوتبال 
خراسان خواهد بود چرا كه بازيكنان بومي در سطح كشور به مشهد باز 
خواهند گشت و با توجه به اينكه شور و نشاط به فوتبال ما برگشته، پديده 

نيز دوباره مي تواند همچون روزهاي اوج خود عمل كند.
سيد مجتبی علوی،عضوكميته اجرايی اولين دوره انتخاب مرد سال 
فوتبال خراس��ان نيز در خصوص برگزاری بازی دوستانه تيم ملی 98 با 
پيشكسوتان خراس��ان گفت:در تيم ملی 98 بازيكنانی از جمله دايی ، 
مهدوی كيا،نكيسا،باقری،ميناوند و ش��اهرودی حضور دارند و در تيم 
منتخب خراسان بازيكنان ملی پوشی همچون عنايتی ، علی موسوی و 
نيكبخت واحدی حضور خواهند داشت ضمن اينكه خداداد عزيزی برای 

هر 2 تيم و برای هر كدام يك نيمه بازی خواهد كرد.
وی همچنين در خصوص برگزاری مراسم انتخاب مرد سال فوتبال 
اس��تان اظهار داش��ت: در اين مراس��م علاوه بر حضور اهال��ی فوتبال 
هنرمندان و بازيگران خراسانی از جمله داريوش و برزو ارجمند ،مهران 
احمدی،حامد بهداد ، هدايت هاشمی،ساعد س��هيلی و سعيد سهيلی 

حضور خواهند داشت.  
در اين نشست   دبير كميته اقتصادی هيأت فوتبال گفت: تمامی 
هزينه ه��ای برگزاری مراس��م انتخاب مرد س��ال فوتبال اس��تان با 
همكاری موسسه گلس��تان علی)ع( پرداخت خواهد شد ضمن اينكه 
عوايد اين مراسم و ديدار دوستانه روز بعد آن نيز به اين موسسه تعلق 

خواهد گرفت.

معروف با "زنيت" روی سکوی قهرمانی ليگ واليبال روسيه 
چهارمين ديدار از فينال رقابت های ليگ برتر واليبال روسيه بين 
تيم های زنيت كازان و بلگوری بلگورود برگزار شد كه در پايان ياران 
سعيد معروف توانستند با پيروزی بر حريف خود قهرمان ليگ برتر 

روسيه شوند.
در اين مس��ابقه كه آخرين 

بازی سعيد معروف، پاسور 
ايران��ی زني��ت ب��ود، اين 
تيم توانس��ت ب��ا نتيجه 
3 ب��ر 2 حريف خ��ود را 
شكس��ت ده��د؛ در اين 
ب��ازی ش��اگردان آلكنو 

س��ت های اول و دوم را 
با نتايج 28 ب��ر 26 و 25 بر 

ر 20 به س��ود خود رقم زدند، اما  د
ست های ادامه تيم بلگوری به بازی برگش��ت و 

سوم و چهارم با با نتايج 25 بر 20 و 25 بر 18 نفع خود تمام كردند تا 
بازی به ست پنجم كشيده بود.

در س��ت پنجم هم تيم زنيت كه از حمايت هواداران خودی سود 
می برد توانس��ت با نتيجه 15 بر 8 بر حريف خود غلب��ه كند و روی 
سكوی قهرمانی ليگ برتر واليبال روسيه قرار بگيرد. شاگردان آلكنو 
در مجموع مس��ابقات فينال را با نتيجه 3 بر يك به س��ود خود تمام 
كردند؛ اين در حالی است كه فينال ليگ روسيه به صورت 3 پيروزی 
از 5 مسابقه انجام می شود. با اين نتايج سعيد معروف ركوردهايی از 
خود به جا گذاشت كه برای بازيكنان ايران تقريباً دست نيافتنی شد، 
چراكه چندی پيش هم تيم زنيت با حضور پاسور ايرانی اش توانسته 

بود عنوان قهرمانی ليگ قهرمانان اروپا را كسب كند.

برگزاری مراسم انتخاب 
مرد فوتبال استان در 
حضور بازیگران مطرح 
سینما

آخرین اخبار 
از برگزاری 
دیدار دوستانه 
ملی پوشان 98 
با پیشکسوتان 
خراسان 

بودجه پارالمپیک از المپیک جدا شد
محمود خسروی وفا،رئيس  فدراسيون جانبازان و معلولان از مستقل شدن بودجه كميته ملی المپيك از 
پارالمپيك خبر داد و گفت: ما طی سال گذشته به دنبال اين بوديم تا بتوانيم بودجه مستقلی داشته باشيم و 

حمايت كميته ملی المپيك از نظر بودجه نباش��يم. در نتيجه در س��ال گذشته ديگر زير چتر 
توانستيم بودجه مستقلی را برای كميته ملی پارالمپيك تعريف كنيم و اين 
مسأله شكل قانونی به خود گرفت و از سال 94 كميته ملی پارالمپيك 
جدا از المپيك بودجه مستقل و خاص خود را خواهد داشت. زمانی 
كه كميته ملی پارالمپيك تحت پوشش كميته ملی المپيك بود 
بدون ش��ك ما از نظر اعتباری ش��رايط خوبی داشتيم اما به هر 
صورت اين اتفاق بايد زمانی رخ می داد و م��ا از اين جهت هيچ 

گونه نگرانی نداريم.
وی ميزان بودجه كميته ملی پارالمپيك در س��ال 94 را 10 
ميليارد تومان عنوان كرد و گفت: البته اين بودجه با توجه به اينكه 
در سال 94 ما بايد در تورنمنت های مهم و حساس برای كسب سهميه 
پارالمپيك ش��ركت كنيم قطعا جوابگوی كار ما نيست و ما بايد به دنبال 

طريق اسپانسر و جاهای ديگر باشيم تا بتوانيم شرايط خوبی را برای تيم های اعزامی جذب بودجه از 
به مسابقه های مختلف داشته باشيم.

رئيس  فدراس��يون جانبازان و معلولان با اشاره به اينكه ما در پارالمپيك ريو ش��رايط بهتری را نسبت به 
گذشته خواهيم داشت تصريح كرد: ما به دنبال اين هستيم كه با كسب 100 سهميه در پارالمپيك ريو تعداد 
ورزشكاران بيشتری را نس��بت به لندن اعزام كنيم و يقينا در اين زمينه رشد 20 درصدی خواهيم داشت و 
مطمئنم در پارالمپيك ريو از نظر مدال آوری نيز شرايط بهتری نسبت به پارالمپيك گذشته خواهيم داشت.

انتخاب سرمربی تيم ملی جودوی نوجوانان 
بعد از استعفای داود ميقانی از هدايت تيم ملی جودوی نوجوانان و موافقت فدراسيون جودو با اين استعفا، 
شورای فنی تيم های ملی جودو عطاءا...عباس نژاد را به عنوان سرمربی جديد تيم ملی جودوی نوجوانان انتخاب 
كرد.وی كه سابقه هدايت تيم های ملی جوانان و نوجوانان را نيز در كارنامه دارد پيش از اين به عنوان مشاور 

فنی تيم ملی جودو انتخاب شده بود.


